
Ursino: Nie rozmawialiśmy o Sadiqu

News - ASRoma.pl

W ostatnich godzinach Umar Sadiq, młody napastnik Giallorossich, był

łączony z Crotone. Redakcja portalu pagineromaniste.com skontaktowała

się z dyrektorem sportowym Rossoblu, Giuseppe Ursino.

Crotone jest zainteresowane Sadiqiem?

- Nigdy nie rozmawialiśmy z Romą na temat Sadiqa.

Sadiq pozostaje jednak graczem, który wam się podoba?

- To jasne, że się podoba, ale nie rozmawialiśmy o nim z Romą. W tej chwili mamy

inne priorytety.

A Seck?

- Nie, nie interesuje nas.
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